

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Name of Mutual Fund: ASETWENTY-161004325011 Date: 15-09-2025 02:46:56 PM Subject: Disclosure of Monthly Performance of the Mutual Fund	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية اسم صندوق الاستثمار المشترك: اي اس اي تونتي- 161004325011 التاريخ: 15-09-2025 PM 02:46:56 الشهري لصندوق الاستثمار الموضوع: الافصاح عن الاداء الشهري لصندوق الاستثمار
	المشترك
Please Find the Monthly Performance report of the Mutual Fund ASETWENTY-161004325011, as on 07-09-2025	أرفق طيا تقرير لحول الاداء الشهري لصندوق اي اس اي تونتي- 161004325011 وكما هو بتاريخ 07-09-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رانیا حجازي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي